
c oNSrLruL LofA?H: 8fr$*ir BERE',E srr
PROCES VERBAL

incheiat astdzi 04.10.2022 la sediul Consiliului Local Berevoeqti, cu prilejul
linerii qedinlei extraordinare de lucru.

$edinfa incepe la ora l4oo , particip[ 12 consilieri din 13 in funclie .Lipseqte
d I consilier Moiceanu George Nicolae. La Eedin!6 particip6 d-l primar Proca Florin
Bogdan gi d na secretar general LecaAndra .$edin!a este legal constituitd, aceasta
a fost legal convocatd de primarul comunei Berevoeqti prin adresa
w.6280130.09.2022.

Preqedintele de qedinli este d-1. consilier Pislaru Dragoq Nicolae care ia loc la
prezidiu qi prezintd proiectul ordinii de zi:
L. Prezentarea qi aprobarea procesului verbal de la qedinta anterioarl -

prezintl d-na secretar general Leca Andra.
2. Proiect de hotarare privind modificarea Organigramei si a statului de

functii din cadrul aparatului de specialitate al primarului comunei
Berevoegti rpentru anul 2022.

3. Proiect de hotirire privind aprobarea devizului pentru lucrlri
suplimentare de reparatii drumuri comunale cu covor asfaltic in comuna
Berevoegti, jude(ul Argeg gi incheierea actului aditional conform deviz
oferta.

4. Proiect de hotirire privind actualizarea valorilor proiectului Centru
Comunitar Integrat in comuna Berevoesti , judetul Arges.

5. tntrebiri si interpellri.
Se supune la vot proiectul ordinii de zi si este aprobat in unanimitate.

Se trece la pct.l la care d-na secretar general prezint6 procesul verbal al
qedinlei care s-a desfrqurat in data de 26.09.2022.
Nefiind aduse amendamente este supus la vot procesul verbal qi este aprobat in
unanimitate.
2 Proiect de hotarare privind modificarea Organigramei si a statului de functii
din cadrul aparatului de specialitate al primarului comunei Berevoeqti,pentru
anul2022.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre, referatul de aprobare , raportul de specialitate
qi anexele proiectului.Prezintd d-na secretar Leca Andra.
D-na Leca:Singura modificare adus[ Organigramei si statului de functii este la unul
dintre posturile de qofer microbuz, respectiv postul d lui Modrangu.Dup[ cum bine
qtili anul acesta am achizi(ionat un tractor curemorcd.D I Modrangu are calificarea
necesard pt a conduce acest tractor.



D-l Schioapa:Cdnd am vorbit cu el spunea cd e de acord sS lucreze pe tractor dar si
fie remunerat.Afi discutat, este de acord?
D-l Primar:Da, am discutat, este de acord, o s6 i se modifice fiqa postului si salariul.
D-l Badea:Anul acesta ati luat tractor,cd\i bani a costat acest tractor?
D-l Primar:A fost prins in lista obiectivelor de investitii pt anul 2022.
D-l Badea:Cdnd I a{i luat pt ce I ali luat?
D-l Viceprimar:Pt lucriri de interes public , pt drumuri, pt gunoaie ,vom incepe o
seleclie a gunoaielor, pt cur[lire, decolmatare canale.
D-l Badea:Aceste utilaje nu sunt folosite in interesul comunitSlii.Aceste lucr[ri de
care ziceli dvs c[ sunt foarte importante necesitd prezenta tractoarului aproape tot
timpul.in momentul in care ali hotdrdt ca un gofer d. p" maqina gcolii sd meargd sd
indeplineasc[ qi func]ia de ifronist,v ali gdndit ci nu o sd fac6 fa\dla transportul
elevilor?Dvs aveli in vedere folosirea tractorului acesta doar pe timpul vacanlei de
vard?
D-l Viceprimar:Nu, gi in timpul programului 2-3 ore
D-l Badea:Asta e problema, dvs trebuie sE gtili ,cele 2 microbuze ale gcolii nu pot
face fald transporfului tuturor elevilor de la qcoald acasd gi de acasd la qcoal[ qi dvs
spuneli acum cb transformali cu jumitate de norm[ un post de ifronist gi d I
Modrangu sE indeplineascd aceastd funclie.
D-l Primar:Nu, de la ora 8 pdn6 la ora 8 45 duce copiii la qcoald,de la ora 8 45-9
pdnd la 1 1 30 dumnealui nu mai face nimic in aceast[ perioad[ de2,5 ore ,dac[ avem
nevoie poate sd mearg[ cu tractorul s5 execute lucr6ri
D-l Badea:Las6 tractorul se urcd iar pe microbuzul qcolar, este imposibil sd facd aga

ceva
D-l Primar:De la ora 12 p6n6 la ora 14 dupl ce duce copiii , dacd mai avem vreo
urgen![ polte sd se urce pe tractor ,s[ rezolve
D-l Badea:Incd 2 ore, aJi fEcut 4 ore
D-l Primar:Da
D-l Badea:Este imposibil gi sd gtili cd il puneli intr o situatie de oboseal[", corrteazd"

foarte mult s6ndtatea, siguranta copiilor, nu se poate sd transformdm postul acesta
de gofer de microbuzin ifronist, nu exist6.
D-l Primar :Nu se transformS, se supli menteazd atribuliile
D-l Badea:Cei 2 qoferi abia pot face fa\d transportului elevilor .Aveti de gdnd sd I
chemali sdmbdtd gi duminicalapddurile dvs?
D-l Primar:Cu siguranld nu
D-l Badea:Pt lucr6rile dvs particulare
D-l Primar:Niciodat[
D-l Badea:Pt asta ali luat tractorul dacd aveali de gdnd ca tractorul acesta s[ fie
folosit in interesul comunitdlii angajali inainte de a cumpfua angaja[i un gofer ,aga
ali fEcut qi cu buldoexcavatorul



D-l Primar:De ce, care ste problema cu qoferul de pe buldoexcav ator?
D-l Badea:Nu v a[ivditat cI nu lucreazd?
D-l Primar:A invdlat
D-l Badea:Pdnd acum 2 sdptdm6ni vd, vditali de el
D-l Primar:Ugor, ugor inva![ s[ gi facdtreaba
D-l Busuioc:Era bine si fie gi d l Modrangu aici, am cerut gi in qedinla de comisie,
nu este inzond?
D-l Bumbeneci:Efectiv,cdt luqeazdModrangu, 1 ora dimineata, 1 ora laprdnz
D-l Primar:Da
D-l Badea:Programul lor incepelaT 70
D-l Bumbeneci:Nu putem s61linem cu 2 ore lucrate pe zi gi noi il pontdm 8 ore.in
vacar\d' ce face?Nimeni nu il pune sd mearg6 cu tractorul atdtatimp c6t duce elevii
, nimeni nu va 16sa elevii pe jos, se pune problema in timpul liber
D-l Busuioc:Voiam sE fie qi d l Modrangu aici
D-l Primar:Nu puteam sd I propunem dac[ nu era de acord.
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu 8
voturi pentru gi I abfineri ( d I Schioapa Daniel) qi 3 impotrivi (d I Busuioc
Gheorghe, d I Badea Vasile Robert qi d I Stana Marian) este adoptatl H.C.L.
Berevoeqti nr.55 din 04.10.2022.
3. Proiect de hotlrAre privind aprobarea devizului pentru lucrlri suplimentare
de reparatii drumuri comunale cu covor asfaltic in comuna Berevoeqti, judelul
Argeg qi incheierea actului aditional conform deviz oferta.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate
qi anexa proiectulu i.P r ezintd d-na secret ar L e ca Andra.
D-l Primar:Nu s a inceput nicio lucrare ,referitor la Poiana Lacului ,acolo pe vechiul
contract erau 35m cu 3m ld1ime, probabil cd acolo decoprtau iar dacd fac lucririle
fEr6 s[ aibd contractul semnat cunoi ,este problema lor
D-na Leca d[ citire celor 3 amendamente aduse la acest proiect de cdtre d nii
consilieri Busuioc Gheorghe gi Mazilu Ionel
D-l Badea:Este vorba de asfaltarea ,sd pund covor asfaltic pe gropile care au fost
asfaltate inainte?Cdt a costat vechea lucrare?
D-l Primar:Niciun ban
D-l Badea:Cum adicdniciun ban?
D-l Primar:Acolo unde se toarnd strat de asfalt covor asfaltic s a renunlat la acele
gropi astupate
D-l Badea:Cdt a costat atunci, suma?
D-l Primar:Am luat hotdrdre , a\i aprobat devizul la acea dat6, s a incheiat un
contract
D-l Badea:Cdt a costat?
D-l Primar:Nu gtiu suma exact[



D-l Badea:Acum renunlim Iaplata acelor zone ce vor fi reasfaltate, cdli bain din
suma aceea?

D-l Primar:52 mii va fi actul aditional pt turnarea startului de asfalt ,l45mcu ldlime
de 5,5m
D-l Badea:Din 130 mii la c61i bani va renunla firma, existd ceva de renunlare?
D-l Primar:Bineinleles aveli pe grup la ce se renu{6 gi ce se suplimenteazd
D-l Badea:$i nu e suma?
D-l Primar:Este in devizul general, il aveti, 52 mii lei
D-l Badea:Vorbeam de reducere, aici e suplimentarea, adicd 130 mii+50mii, nu?
D-l Primar:Da, nu se renuntS la nimic , au fost frcute , ca sI poli sd astupi gropile sd
torni covor asfaltic mai intdi trebuie s5le astupi pe cele existente
D-l Busuioc:in momentul in care s a deplasiti""ucomisie, inainte qi a g[sit cd
trebuiesc 100 qi ceva de gropi , s aaprobat suma de... a venit acea firmd , atdiat , a
fbcut, a astupat gropile, a plecat
D-l Primar:Nu a plecat, au contractul in derulare, au termen de executie a lucrarii
D-l Schioapa:De ce nu v ali s[ turnali covor asfaltic din prima faz6,, a\i pl5tit de 2 ori
D-l Primar:Nu am pldtit de doud ori, am plItit o singur6 datd, fie cI tuma asfalt de
prima datd era nevoie ca acele gropi inainte sd fie umplute dup[ aceea turnat
D-l Busuioc:Nu e niciodat[ aga ceva
D-l Primar:Dar cum e, dac[ nu umpli acele gropi cu asfalt fiind terasamentul foarte
mic de 56cm piatra sparta o sd sar[ gi o sd aparl,gropi in asfaltul nou, de aceea a fost
nevoie ca ele sd fie umplute cu asfalt gi turnat un nou strat de asfalt.Inilial nu s a luat
in calcul tronsonul de safalt pe 145m de la fam Galan gi la Poiana Lacului pe ambele
p[4i de 5,5m
D-l Busuioc:Vreau sd mergem acolo inainte de a vota
D-l Pduna:Cine vrea sd meargd,merge dup[ gedin!6, e votat6 ordinea de zi
D-l Badea:De unde se iau aceqti bani pt suplimentare?
D-l Primar:Din bugetul local, este un contract multianual, au fost solicitali bani de
la Guvemul Rom6niei
D-l Busuioc:Cum vine asta, deci este un contract multianual dar sunt banii ceruli de
la Guvem
D-l Primar:Este un contract multianual in derulare pe reparatii, banii se iau de la
bunuri gi servicii, de la autorit[1i pe reparatii, noi rrrpli*.rtdm acea sumd de
reparalii cu 52mii, iar noi am cerut la bunuri gi servicii bani, ni s a cerut o situalie pt
intrelinere qi repara{ie de drumuri mult mai mult de aceasti sumi aproximativ
200mii, am cerut
D-l Busuioc:Aici pe r6u sunt foarte multe locuri
D-l Primar:Toate se vor face
D-l Busuioc :C0nd, astdzi?
D-l Primar : Astdzi, mdine, poimdine



D-l Busuioc:Tot in suma asta de 52mii?
D-l Primar:Da, tot in suma asta
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu 8
voturi pentru qi I abtineri ( d I Schioapa Daniel) qi 3 impotrivi (d I Busuioc
Gheorghe, d I Badea Vasile Robert gi d I Stana Marian) este adoptati H.C.L.
Berevoe;ti nr.56 din 04.10.2022,
4. Proiect de hotlr6re privind actualizarea valorilor proiectului Centru
comunitar rntegrat in comuna Berevoesti , judetul Arges.
Sunt prezentate: proiectul de hotirdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate
gi anexele proiectului.Prezintd d-na secre tar LecaAndra.
D na Leca di citire cererii de clarificare nr.4 privind proiectul Centru Comunitar
Integrat' D-na Leca:Valoarea totalE a proiectului este de de 494.767,58 lei (inclusiv TVA),n cheltuielile eligibile ale proiectului 486.818,38 lei (inclusiv TVA), contribulia
proprie a proiectului de 9736,42lei, cheltuielile neeligibile ale proiectuluiTg4g,Z0
lei
D-l Badea:Adic[ in total 200milioane trebuie sd sus]inem noi
D-na Leca:Da, aproape
D-l Badea:V am cerut sd fie prezentate persoanele care au fost implicate in acest
proiect, care sunt persoanele?
D-na Leca:Ali cerut remunerarea acestor persoane
D-l Badea:Da
D-na Leca:Nu a fost nimeni remunerat in acest proiect
D-l Badea:De ce ,au participat benevol?
D-na Leca:incd nu a fost aprobat acest proiect suntem la fazaclarificdrilor
D-l Badea:Eu qtiu cd am avut o discu{ie astd, vard pe acel proiect, vorbeam c6!i vor
fi angajali
D-l Viceprimar:Deocamdatd nu se qtie
D-l Badea:Dupd care d I Costicd ne a spus cd a vrut o nepoatd sd se inscrie in acest
proiect,nusaputut
D-na Leca:Nu este vorba de acest proiect , acest proiect incd nu este aprobat la
finan{are
D-l Badea:Care este atunci?
D-l Viceprimar:Cel de la Remizd, este un Centru Comunitar Integrat , construire si
dotare, reconversie
D-l Badea:Cine face parte din acest proiect de la Piteqti ?

D-l Viceprimar:Vorbi{i de d I Livezeanu?
D-l Badea:Da, nu face parte din acest proiect?
D-na Leca:Nu



D-l Viceprimar:Acel proiect a fost un parteneriat intre Ministerul Muncii, Ministerul
S6ndt6tii, Educaliei, acesta este altceva
D-l Badea:Proiectul acela cu ce era?
D-l Viceprimar:Incluziune sociald
D-l Busuioc:Cdte proiecte din astea sunt, 3 proiecte?
D-l Viceprimar:Sunt 2 proiecte acesta cu centru comunitar integrat unde este vorba
de reconversie construclie
D-l Busuioc:$i cel61a1t proiect care este?
D-l Viceprimar:Acela a fost pe o altl axd,, a fost foarte bine pe pandemie ce acest
proiect, a fost monitorizare, s au urmbrit cazurile de covid qi s a ocupat si de elevi
D-l Busuioc:Cine?
D-l Viceprimar:Mediatorul gcolar
D-l Badea:Orice proiect trebuie sd fie in folosul cetdlenilor, eu nu am vdnfi niciun
proiect in folosul cet6{enilor) amvdzutproiecte care au ajutat salarialii din primdrie,
intotdeauna trebuie sd sprijinim oamenii din comunitatea noastri
D-l viceprimar:in cadrul gcolii de la Berevoegti s au fEcut proiecte?
D-l Badea:Da
D-l Viceprimar:Cine a fost implicat in proiecte?
D-l Badea:Profesorii
D-l Viceprimar:$i in cadrul primdriei dacd s a fEcut un parteneriat sunt 2 satariali
din cadrul primdriei de la asistentd social[, trebuiau sd fie, exact cum e la qcoald.
Nemaifiind discufii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotSrdre qi cu 11
voturi pentru qi 1 abfineri ( d I Badea Vasile Robert) este adoptatl H.C.L.
Berevoe$ti nr.57 din 04.10.2022,

 l

S.Intreb5ri si interpellri.
D-l Busuioc:Am frcut nigte solicitdri vd rog sd mi rdspundeli la ele
D-na Leca:Referitor la contractul de schimb nu I am gdsit in arhiv6, ceea ce am gdgit
v am trimis pe grul, cele 2 hotdrdri.Referitor la procesele verbale le am aici qi vi le
inm6nez
D-l Busuioc:in luna ianuarie a fost fdcutd o sesizare a oamenilor din Otelu, l6ngd
gcoald era nevoie de 2 tuburi pt a putea merge la grddini oamenii
D-l Viceprimar:Am fost aoolo , zorta este mldgtinoasi, materialele trebuie duse cu
tractorul, pus un tub, balastru si betoane
D-l Busuioc:Iar5gi aici la pulul de la intersec{ie a fost pusd o teavd de scurgere, este
spart6, colmatatd, acolo este iarSgi nevoie de un tub.L am vdzut pe Nicu Achim qi
Nelu Aldea care extrdgeau un tub de pe marginea drumului qi acel tub urmeaza s6
fie dus undeva in aval unde s a asfaltat
D-l Viceprimar:Da, la birfurcalia drumului s a frcut un gan! pt ca apa venea pe drum
, s a frcut qan! qi s a dirijat spre pod , au venit 3 persoane din zond. qi ne au spus,
singura solulie e sd punem un tub acolo.



D-l Schioapa:Md gdndeam dac[ il puneali acolo la fdntdnd
D-l Badea:Pt 1 persoand, ali fEcut dar pe Siliqte...
D-l Viceprimar:Nu pt 1 persoand, tubul fiind acolo a fost ugor s[ rezolv6m
D-l Busuioc:Deci sunt ogrdmadd de zone qi acolo a fost prioritar, de pe o zi pe
alta.Cine are pdmdnt acolo?
D-l Pduna:Sunt mai multe proprietd{i
D-l Badea:Fala Cdmpului ,trec atd[ia oameni, sunt atdtea gr6dini ,nu s a pus un tub
acolo nu s a fbcut nimic de ani de zile gi aici s a putut de pe o zipe alta
D-l Viceprimar:Era pdcat acum c6nd am asfaltat, a fost deciziamea pe care am luat
o pe loc , a venit doamna aceea cdnd eram acolo, foarte necijitd, i am spus cd exist6
un tub acolo sus , ne ducem il ludm qi il punem, a fost o decizie pe care am luat o pe
loc qi mi o asum
D-l Badea:$i in Ofelu, dacd tot erati acolo
D-l Viceprimar:Acolo trebuie sd ducem un tub mare
D-l Busuioc:Oamenii de acolo spun cd are interes primarul
D-l Viceprimar:Decizia a fost a mea
D-l Primar:Nu am niciun interes
D-l Badea:Situa{ia cu taxele qi impozitele pldtite de fermierii concesionari iar d I
vice s5 prezinte mdsurile care au fost luate in urma constatdrilor efectuate in luna
iulie
D na Leca prezintd situalia pldlilor contractelor de concesiune islazuri
D-l Badea:Era important s[ gtim cdnd au achitatprima parte pt cd se eliberezd acele
adeverinle pt APIA.Din informaliile mele nu sunt achitate pdnd pe 31 mai
D-l Schioapa:La urechile noastre a ajuns c[ d na Pislaru Daniela vrea sd rczilieze
contractele pupd ce a primit adeverinle de la primdrie pt ApIA
D-l Primar:In contractele de concesiune nu face referire la adeverinlele APIA iar eu
v[ garantez cdtoti cei care vor si rczilieze contractele au obligalia s6 pldteascd anul
acesta.
D-l Badea:Existd un singur fermier care nu apl1titpan6 acum, in momentul de fal6
impozitul d na Pislaru Daniela.D le vice ali promis cd o sd aduceli mdsurile care au
fost luate gi aduse la cunogtinti fermierilor care nu au respectat clauzele acestor
contracte.
D-l Viceprimar:O sd vi le pun la dispozilie
D-l Badea:De qedinla trecutd ali spus cE o s[ ni le pune{i la dispozilie, astdzi de ce
nu nu le ali pus la dispozilie?
D-l Viceprimar:Mdsurile le iau impreund cu comisia
D-l Badea:Dvs ali spus cd s au luat mdsuri gi c5le au fost aduse la cunoqtint[, vreau
sd vdd acele m[suri, cdnd v am acuzat cd aveli un interes ali spus cE nu
D-l Primar:Pe niciun izlaz sau nicio stdnd nu s a fbcut nimic.V[ aduc la cunoqtin]d
neconcordanlele care au fost g[site de mine impreund cu comisia



D-l Badea:Cdnd?
D-l Primar:Sdmb6ti am fost in muntele Obdrqe.ln procesul verbal de constatare din
26.07.2022 spune cd acolo sunt toate bune gi frumoase , eu am fost qi la Ndpdrteanu
qi la Rogoaza, stdna se afl6 intr o stare bund de intretinere v amprezerrtat nigte poze
cu stdna care std sd cadS.Le am cerut notd explicativ[ cu privire la cele constatate qi
d I Antone imi aduce la cunogtinlI cd membrii comisiei nu au cobordt la stdnd qi s a
verificat doar o parte din pSgune aflatd,in aval de drumul montan de acces.Atunci d
lor cei care a[i frcut parte din comisie nu putem sd spunem cd, acea stdni se afl6 in
perfecti stare de intrelinere, nu putem si spunem c[ a fost curdtit izlazul cfind nu
este aqa gi eu vd pot dovedi
D-l Busuioc:Deci este vorba despre comisia care s a deplasat in iulie?
D-l Primar:Da, eu personal am fost sdmbEtd acolo ,singur
D-l Busuioc:Eu nu vd cred, de ce nu ali mai luat pe cineva?
D-l Primar:Nu e problema s5 md credeli pe mine, eu vd aduc la cunoqtinld cd nu s a
ftcut nimic pe nicium izlaz.Membrii comisiei au spus cd s a fdcut
D-l Badea:Vreau membrii comisiei
D-l Primar:D na Luminita Brinzaru imi aduce la cunoptintd la fel c[ s a deplsat la
verificarea lucrdrilor de pe izlaztri gi fiind timpul scurt, comisia nu s a deplasat p6nd
la stdnd care este situatd in partea sudic[ aizlazului l6ngd pddure.Comisia spune cd
st6na de la Obdrse se afld intr o perfectd stare de functionare.Am pus pe grup cdteva
fotografii prin care v am ardtatcd nu s a fEcut nimic, deci nu unii da qi altii ba, nimeni
nu a fbcut nimic.Eu am numit o comisie pe data de 16.05.2022- dl Mazilu Ionel, d I
Antone Gelu C51in, dna Brinzaru Ltminila, dl P[una Ioan gi d I Schioapa
Daniel.Comisia de verificare va inspecta bunurile concesionate verificdnd
respectarea obligatiilor asumate prin contractele de concesiune, prin Regulamentul
privind organizarea pdqunatului precum qi prin Amenajamentul Pastoral de c6tre
fiecare concesionar prin urmdrirea in teren a lucrdrilor executate gi va lua mbsurile
legale ce se impun dacd acestea nu se respectd.Acum comisia trebuie s[ ia mdsurile
legale ce se impun nu primarul.Comisia are atribulii sd ia m6surile legale ce se impun
cu cei care nu au respectat contractele
D-l Badea:Cine este pregedintele comisiei?
D-l Viceprimar:Eu
D-l Badea:Cine a intocmit procesul verbal?
D-l Viceprimar:D 1 Antone Gelu Cdlin
D-l Badea:in situali a astad 1 primar ce facem noi aici?
D-l Primar:Nu facem absolut nimic
D-l Badea:Poate md grdbesc sd vd felicit, d l primar, chiar nu md agteptam, o comisie
numitd nu a spus adev[rul
D-l Primar:Da



D-L Badea:Procesul verbal nu I a intocmit niciun consilier local, consilierii dosr au
semnat, sd cerem explicatii d lui viceprimar in calitate de pregedinte gi d lui Antone
care a intocmit'procesul verbal.Ce m[suri veli lua dvs fald de aceste persoane care
au ascuns adevdrul?
D-l Primar:Nu voi lua nicio mdsurd
D-l Badea:D le vice m ali minlit in qedin{a ordinard cd aliluat mdsuri impotriva celor
care nu respectd contractele de concesiune
D-l Viceprimar:A fost o comisie numit6, am mers Iafalalocului, zonaunde am fost
era curat6, distanla p6nd la stdnd era mare, timpul a fost scurt, ceea ce am vdnrt era
ok..Ceea ce am vdzut am scris, nu am cobordt la st0n6
D-l Badea:Ali avut vreun interes de a ascunde situa{ia?
D-l Primar:Nu are nimeni niciun interes.Nu a fdcut nimeni nimic pe niciun izlaz
D-l Badea:Nu fac nimic pt cd dvs d le viceprimar ii incurajali
D-l Schioapa:S5 nu l6sdm sd se derdpdneze totul
D-l Primar:Totul s a derdpdnat .Pierdem din suprafa{a eleigibilS pt cdnu s a flcut
nimic
D-l Badea:Dvs d le vice ali ascuns adevdrul , comuna a fost prejudiciatd
D-l Viceprimar:Am mers pdnd unde s a putut si era bine
D-l Badea:Trebuie sd luali mdsuri.Aveli timp sd le transmiteli qor cd nu au fbcut gi
cd,urmeazd sd facd qi trebuia s[ le dali un termen
D-l Primar:A luat misuri, le a spus sd facd
D-l Badea:Trebuia s6le dali scris
D-l Primar:Singurul lucru care s a greqit este cd s a omis sd se meargd pdnd jos gi s
a scis cb e ok.

Nemaifiind discufii in qedin{a de astdzi, preEedintele de qedin!6 declard
inchise lucrdrile acesteia.

$edinfa se incheie in jurul orei 1 530.

prezentul proces verbal.Drept pentru care s-a incheiat

generul,


